
Referat af virtuelt bestyrelsesmøde d.9.03.2021 Ebbes Lyng Grundejerforening og Vejlaug 

Deltagere: hele bestyrelsen samt 1. suppleant Lars Andersen 

1) Orientering fra kassereren vedr. : indbetalinger og restancer 

2) Forslag fra kassereren jf. udsendt mail af 23.02 vedr. PBS betaling 

3) Vejlaugets opgaver og funktion   

4) Bænke på stranden  

5) Medlems - og stamdata ( Svend ) 

6) Datoer for vedligeholdelse og renovering af stamvejen ( Carl Ole ) 

7) Renovering af strandstien. Forslag og muligheder 

8) Forslag til udskydelse af generalforsamlingen til august (Agi ) 

9) EVT.: 

Ad 1)  Peder meddelte, at der nu "kun" manglede 4 indbetalinger. Der vil blive udsendt 2. 

rykkerskrivelse. På grund af fejl fra Danske banks side, i forbindelse med oprettelse af CVR nr. ,var 

foreningens bankkonto lukket i perioden 15.12. 2020 til omkring 7.01 2021, hvor indbetalingerne 

skulle foregå. Det er nu bragt i orden. Peder undskyldte overfor grundejerne og forlængede 

betalingsfristen.Peder kunne yderligere oplyse, at alle e-mail adresser er på plads. 

Ad 2)  Peder har undersøgt muligheden for at indbetale via betalingsservice. Det viser sig at være 

en noget kompliceret affære og kan komme i karambolage med GPDR. Vi vil i første omgang 

undersøge fordele og ulemper ved betaling over mobile pay. Det kan lette indbetalingen for 

grundejerne, men ikke nødvendigvis for kassereren. 

Ad 3)  Bestyrelsen drøftede Vejlaugets opgaver og funktion, med henblik på forslag på 

førstkommende generalforsamling. Søren, Svend og Lars arbejder videre med forslag til 

præcisering af Vejlaugets opgaver, funktion og beføjelser til drøftelse på næste bestyrelsesmøde.  

Ad 4)  Bestyrelsen besluttede at indkøbe 2 Skagerak havebænke model England til opsætning på 

stranden i løbet af foråret. Søren og Svend bestiller og indkøber. 

Ad 5)  Peder og Svend har i fællesskab løbende opdateret stamdata. 

Ad 6) Carl Ole har bestilt reparation af stamvejen helst inden påske. Vi beslutter at bede 

vognmanden hælde støvdæmpende middel på vejen 2 gange i løbet af sommeren. Derudover skal 

vejen repareres i løbet af efteråret. Det er vanskeligt for vognmanden at sætte bestemte datoer 

for reparationerne, da det skal indpasses med andre vejopgaver i nærheden samt vejret. 

Ad 7) Strandstien er meget ujævn og fyldt med rødder og huller. Bestyrelsen vil undersøge 

muligheden for at udbedre stien indenfor det, der er lovligt. Carl Ole vil kontakte Henrik Hagelund, 

for at orientere sig om mulighederne. 



Ad 8) Bestyrelsen beslutter at udskyde generalforsamlingen til august, da vi forventer at alle er 

vaccinerede på det tidspunkt. Når datoen ligger fast, udsender vi en meddelelse til grundejerne. 

Ad 9) Intet under dette punkt 

 

Næste bestyrelsesmøde er onsdag d.26. maj kl. 19.30. Mødet af holdes virtuelt på Teams og Lars 

indkalder til mødet. 

 

 

Referent 

Agi 


